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Dagsorden GOG Håndbold bestyrelsesmøde 

Mandag d. 12. August klokken 18:30 

Deltagere: Søren Kuhr Nielsen, Trine Nielsen, Vivi Kildelund, Anne-Mette Oldelund Nydam, Jens Brandt, 

Kenneth Littau, Frederik Drøscher, Jesper Acker Ankersø, Malene Lauridsen, Jonas Dyhr og Ida Eskildsen.  

PKT. 1 Velkomst  

- Velkomst 

- Spisning 

- Bestyrelsesafslutning/komsammen? 

Referat: Bestyrelsesafslutning bliver onsdag d. 28/8 kl. 18.00 hos Jens Brandt. Arrangementet er med 

påhæng. Super-cup kl. 20.30 GOG - Aalborg.  

PKT. 2 Nyt fra formanden 

- Sybergs reception 

- Træneropstart d. 15/8 – præsentation af bestyrelse og udvalg 

- Gudme fysioterapi, samarbejde  

- Dato for generalforsamling  

Referat:  

- Sybergs reception gik godt. GOG-sport tog del i afholdelsen. Syberg var rigtig glad for 

dagen.  

- Træneropstartsmøde fra kl. 17.00-19.00. Bestyrelsen og udvalgene præsenteres. Kasper 

Jørgensen kommer og laver et kort oplæg om GOG- sport, Det gule hjørne m.m. 

Efterfølgende drøftelse af forskellige dilemmaer i grupper.  Frederik Drøscher laver et udkast 

til en præsentation, hvor hvert udvalg sætter et par ord på. 

- Gudme fysioterapi, samarbejde: De er kommet med et oplæg. Det er i første omgang tænkt 

som et skadescenter, hvor man kan få en vurdering. Tilbuddet skal lægges op på hjemmesiden 

og holdsport.  Søren undersøger, hvad Gudme fysioterapi giver den anden vej. 

- Dato for generalforsamling: 24 september 2024. Bestyrelsesmøde først kl. 17.30. 

 

PKT. 3 Indkommende forslag/information fra udvalg 

Forretnings/økonomiudvalget 

- Budget Status 

- Fynske Bank fond ansøgning 

Referat: 

- Vivi gennemgik resultatet for i år, der så rigtigt fornuftigt ud. Det blev godkendt af 

bestyrelsen. Vi får desværre ikke DM i år.  

- Ansøgning til Fynske Bank fonden: Søren kontakter Henrik Bo.  
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Sponsor/indtjeningsudvalget 

- Status på ny måltavle.  

- GRØN status 

o En rigtig fin dag med 90 frivillige hjælpere 

o Samlet indtjening på 82.087 kr. 

o Vi har allerede sikrede os fire barområder til næste år 

 

Referat:  

- Måltavlen til Hal 2 er nu betalt.  Søren og Jens kontakter Søren Kildelund for placering i 

modsatte ende af hvor tavlen er placeret nu pga. kortbanen. 

- Grøn koncert: Rigtig god dag trods regn. Vi fik meget ros. Fredag i uge 30 2025. Der er 

oprettet en facebookgruppe “GOG Håndbolds Frivilligteam”. Skal der oprettes en belønning, 

der opbygger et fællesskab omkring frivilligheden? Lad os tænke over det? Fx. Kuponer til 

julefrokosten i GOG.   

 

Tøjudvalget 

- Status på tøj fra GOG-sport 

- Status på trøjetasker 

Referat: 

- Afventer tøjet fra Select. Alle hold får nyt tøj i år. Der har været stort spild af tøj i år.  

Sportsudvalget u17 – senior 

- Samarbejdsaftale med Oure – afventer Stump 

- Samarbejdsaftale med Svendborg Talent og elite – indkaldt til møde. Sten Kaj til OL 

- Status på hold 

Referat: 

- Samarbejdsaftalen med Oure er lige på trapperne. 

- Samarbejdsaftale med Svendborg Talent og elite, der mangler at blive afholdt et møde med 

Sten Kaj.  

- Status på hold: U19P starter i morgen. U17P lokal er et samarbejdshold med Oure. De lokale 

drenge fra U19D er flyttet til Tved. U17D har været få spillere indtil videre (6 stk.)  

Sportsudvalget mini – u15 

- Status 

Referat: 

- Træningerne på årgangene er så småt ved at starte op.  

- Tændstiks rolle skal tydeliggøres på trænermødet.  

- Håndboldskole fremadrettet for U9 og U11. Fx i efterårsferien. 
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Gudme HK- elite udvalg 

- Status på økonomi – Budget vs sponsorer/indtjening 

- Status på tøj 

Referat: 

- Økonomien er der ikke helt styr på endnu. Andreas Lai sender Vivi et overblik over 

sponsorer. Budgettet ligger i Sharepoint. Der er kommet rigtigt mange nye krav. Søren 

deltager i næste udvalgsmøde. Hvad er vores vision? 

- Tøjet er forsinket. 

SoMe udvalg 

- Status 

Referat:  

- Der begynder at komme opslag igen efter sommerferien.  

- Hver træning bliver halbooket, så alle kan se hvis en træning bliver aflyst og at der dermed er 

en ledig haltid.  Det bliver præsenteret på trænermødet.  

Baludvalg 

- Status 

Referat: Intet nyt. Fredag i uge 41 er der temafest.  

Stævneudvalg 

- GOG CUP U13/15 + U17/19 status 

- Betaling til GOG CUP U13-U15 (6 drenge Oure-elever og måske 2-3 piger) 350 kr. pr spiller. 

Referat:  

- GOG CUP U13-U15: Mangler b- hold (5 hold) 

GOG Cup U17-U19: Mangler mange hold. Vi har pt 19 hold. Oure har trukket deres hold ud. 

U 17P- rækken bliver helt lukket ned.  

- Betaling af Oure-elever til U13-U15?  (6 drenge Oure-elever og måske 2-3 piger) 350 kr. pr 

spiller for alle Oure-spillere.  

 

PKT. 4 gennemgang af aktionslisten 

Aktionsliste GOG håndbold 2023_24.xlsx 

PKT. 5 gennemgang af årshjul 

Årshjul samlet.xlsx 

 

PKT. 5 Eventuelt 

- Cafelutten 
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Referat:  

- Udkastet blev drøftet. Frederik, Jens og Trine tager drøftelsen med Kasper om Cafeteriaet 

anno 2025 

- Kan vi bruge noget af parkeringspladsen til en multibane/ strandhåndboldbane?  

- Opgaver fra GOG - håndbold. Sker I et rul. Sponsor og indtjeningsudvalget tager teten. 

Pengene går til hele truppen.  

- Skal vi som bestyrelsen have en holdning Partille- cup? Skal det drøftes på 

træneropstartsdagen. 

 


